
Initiativärende Kommunstyrelsen 2017-11-19, angående avtal med Aluforma

Den 8 november så skrev kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen på ett entreprenadkontrakt till 
ett värde av 5,5 miljoner (exkl moms) . Detta handlande innebär att budgeten till projektet överskrids. Det 
har heller inte förekommit någon riktig upphandling.
Enligt uppgifter så skall det också ha kommit ett betydligt billigare förslag från den tidigare entreprenören 
om att färdigställa projektet.

Frågan är också varför det plötsligt verkar hamnat på Kommunstyrelsens bord, när det tidigare har skötts av 
Samhällsbyggnadsnämnden och varför inte kontraktet finns med bland dom redovisade delegationerna på 
dagens KS möte. Stora frågan är om man har överskridit sina befogenheter när avtalet tecknades.

Som ledamot så har man en skyldighet att ansvara för nämndens eller styrelsens verksamhet i enlighet med 
fullmäktiges riktlinjer, lagstiftningen och andra riktlinjer och kan bli ansvarsskyldig om fel uppdagas. 
När vi inte får svar på våra frågor så måste vi agera.

Sverigedemokraterna yrkar därför följande:

1 Att kontraktet redovisas bland delegationerna på dagens möte.

2 Att detta förfarande utreds grundligt av opartiska personer till nästa kommunstyrelsemöte, samt 
redovisas där.

3 Att kommunstyrelsen försöker häva kontraktet om det visar sig vara felaktigt.
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